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Generalforsamling i Dansk Postkortsamler Klub Postkortklubben 28. 
september 2024, afholdt i AMU syd, Kolding 

 
 
Dagsorden: 

 
1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning. 
3. Webmasterens beretning. 
4. Kassererens beretning, herunder godkendelse af regnskab og budget. 
5. Fastsættelse af kontingent. 
6. Indkomne forsalg. 
7. Valg 

a. Kasserer Per Sørensen modtager ikke genvalg. 
b 1. bestyrelsesmedlem. Bjarne Hansen modtager genvalg 
c 1. bestyrelsessuppleant.  
d 1. revisor. Teddy Jensen modtager genvalg. 
e 1. revisorsuppleant. Palle Offersen modtager genvalg 

 
8. Kåring af Årets Postkortsamler. 
9. Evt. 

 

 
Ad 1. 

 
Som dirigent valgtes Leif Ørndorf. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indkaldt. 

Referent Bo Pallesen.  

Der deltog ca. 35 medlemmer 

Ad 2. 

 
Formanden fortalte kort om årets begivenheder, bl.a. FFF messe på Frederiksberg, den muntre i 

Hornslet og byttedagen i Hou. Vi har 210 medlemmer mod 218 sidste år. Klubben har stor succes 

med online-foredrag, hvor vi afholder et hver måned i sæsonen. Foredragene kan efterfølgende 

findes på klubbens hjemmeside. 

Tak til Per som har gjort et stort arbejde for klubben, bla. som kasserer. Formanden udtrykte håb 

om at foreningen stadig kan trække på Pers store viden og arbejdsindsats efter hans 

tilbagetræden som kasserer. 

Vi har valgt at beholde hjemmesiden i sin nuværende form, de pladskrævende ting gemmes på 

YouTube. 

Bo administrerer klubbens facebookside, og medlemmerne opfordres til at komme med flere 

postkort og historier. 

Formanden kom også med en opfordring til klubbens medlemmer om at hvis der er en anden som 

kunne tænke sig at være formand, så måtte de meget gerne melde sig, da formanden har en 

meget travl hverdag. 
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Som i de øvrige år afholder foreningen to eventauktioner på Dansk Filatelist Forbunds Netsalg 

(DFF Netsalg). Det opfordres til at man sætter gode kort op til fornuftige startpriser. 

 
Claus Boie: En amerikaner vil gerne kunne oversætte artiklerne til engelsk. Det er et 

problem, da nogle af PDF-filerne ikke er søgbare. 

Jan: Dansk fotohistorisk selskab er ved at lukke, kunne det være en ide med et 

samarbejde? Drøftes i bestyrelsen. 

Formandens beretning blev godkendt. 

Ad 3. 

Webmasteren (Henning) fremlagde sin beretning: 
 
Hjemmesiden fungerer. 2,2 GB data i lagerplads, det ser ud til at være nok.  
Foredragene linker vi til på Youtube. 
Hvis vi nærmer os kapacitetsgrænsen, kan vi overveje at lægge dokumenterne på eksterne pladser 
med et link. 
Bestyrelsen har forsøgt at  etablere samarbejde med Vestjyske Museer (VM) og Nationalmuseet om 
forbedret adgang og øget eksponering af foreningens Stender arkiv. Kontaktpersonen på Vestjyske 
museer er blevet fyret. Så vi er slået tilbage til start. Vi er ejer af Stender arkivet, dog skal Pictura 
(ejeren) have pengene, hvis vi fremstiller nye postkort. 
Postkortene ligger på et fysisk arkiv på VM. Scanninger er gemt i 2 eksemplarer og opbevares af 
kassereren samt ejeren af serveren som huser det nuværende digitale Stender Arkiv. Fremover 
købes plads i dropbox, så scanningerne ligger der. 
 
Bjarne Heick: Jeg skal altid huske mit password til klubben? Det må være en opsætning af din PC. 
 
Carsten Fladmose: Vær opmærksom på at Youtube skal betales fremover. Kan vi udvide at flere 
medlemmer har backup af Stender Arkivet liggende? Drøftes på næste bestyrelsesmøde. 
 
 Webmasterens beretning blev godkendt 

 Ad 4. 

Kassereren (Per) gennemgik både regnskab og budget og uddybede de enkelte poster. 
 
Regnskabet viste et underskud på 5737 Kr, formuen er dog stadig på knap 45198 kr. (21.000 kr, når 
forudbetalt kontingent trækkes fra). MobilePay droppes fremover pga. bøvl og gebyrer. Vi er ca. 210 
medlemmer. 
 
Ib Stæhr: Hvad skal der ske med de postkort som vi har købt fra Henrik Selsøe. De scannes ind på 
et tidspunkt til glæde for medlemmer. 
 
Klaus Henriksen: Hvilken fordel har vi ved at være medlem af Forbundet. Synlighed især i 
forbundsbladet. 
 
Carsten Fladmose: Jeg glæder mig til at modtage DFT. Og det giver mig et godt netværk. 
 
Claus Boie: Jeg tror vi kan få flere medlemmer ved at melde os ud af forbundet. 
 
Kell Pedersen: Hvor mange medlemmer har DFF: Ca. 2.800 medlemmer. 
 
Bjørn Eriksen: Jeg spørger altid om hvor mange der samler på postkort. Der er mulighed for at 
hverve flere medlemmer. 
 
Ib Stæhr: Hvis jeg havde en flyers til vores byttedag, ville jeg gerne dele den ud. Per tager flyers med 
i morgen til Trekantsbytte i Fredericia. 
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Leif Ørndorf: Hvis vi melder os ud af forbundet, melder jeg mig ud. 
 
 

Regnskab og budget blev godkendt. 

Ad 5. 

Der forelå en indstilling fra bestyrelsen at kontingent forblev uændret på 70 kr. til postkortklubben 
og 425 til Forbundet. 

Det blev godkendt at kontingentet herefter fra 2025 er som følger: 

A medlemmer 495 kr. 

C medlemmer  70 kr. 

 

Ad 6 

6. A. Vedtægtsændringer  

Bestyrelsen foreslår at størrelsen på bestyrelsen ændres fra fire medlemmer til mindst fire 
medlemmer. 

Bestyrelsens ønske om at kunne være flere end fire bestyrelsesmedlemmer skyldes ønsket om at 
dele den arbejdsbelastning, som hidtil er håndteret af foreningens kasserer, ud på flere 
bestyrelsesmedlemmer. Samtidig ønsker bestyrelsen fortsat at have muligheden for, på et tidspunkt, 
at vende tilbage til at have fire medlemmer, hvis dette skulle vise sig ønskværdigt og/eller 
nødvendigt. 

 Bestyrelsen foreslår derfor følgende ændringer til vedtægterne: 

 I § 4f ændres teksten til ”Valg: Formanden og mindst 1 bestyrelsesmedlem vælges på ulige årstal. 
Kasserer og mindst 1 bestyrelsesmedlem vælges på lige årstal.” 

 I § 6 ændres teksten til ”Bestyrelsen: Klubbens ledelse varetages af bestyrelsen, der består 
af mindst 4 medlemmer: Formanden, næstformanden, kassereren og mindst ét 
ordinært bestyrelsesmedlem.” 

Carsten Fladmose: Hvem skal foreslå at bestyrelsen skal udvides?  

Søren Christian: Man kan ikke bare skrive mindst, der skal stå et antal. 

Henning Tarp Jensen: Den foreslåede vedtægtsændring giver fleksibilitet. Lige nu har vi mulighed 
for at have 5 medlemmer til bestyrelsen, og vil derfor gerne udvide bestyrelsen. Samtidig giver 
ændringen mulighed for at gå tilbage til 4 bestyrelsesmedlemmer hvis vi på et tidspunkt ikke 
længere kan mønstre 5. 

Ændringsforslaget er vedtaget.  

 

Ad 7 

a Kasserer Per Sørensen modtager ikke valg. Bestyrelsen foreslår Henning Tarp 
Jensen som ny kasserer. Valgt. 

b 1. Bestyrelsesmedlem Bjarne Hansen blev genvalgt. Genvalgt. 
c 1 ekstra bestyrelsesmedlem: Per Sørensen valgt. 
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